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JAARVERSLAG ASV DE POELSTER 2023-2024 
 

 

 

Algemeen 

In het seizoen 2023-2024 konden we op het Jaap Edencomplex gebruik maken van een volledig  

gerenoveerde buitenbaan. De hele zomer van 2023 is hard gewerkt om een helemaal vernieuwde 

ondergrond, opbouw en infrastructuur precies op tijd voor het nieuwe seizoen gereed te krijgen: een 

prachtige prestatie. Helaas hadden we daarna het hele seizoen te lijden onder een historisch natte 

winter. 

 

Trainingen, wedstrijden en andere activiteiten 

Zoals ieder jaar na afsluiting van het schaatsseizoen en een korte ‘vrije’ periode is er een groep 

schaatsers die de zomerperiode gebruikt om aan de conditie te blijven werken voor het volgende 

seizoen. Er wordt dan gefietst op de woensdagavond en zijn er bostrainingen. Beide groepen zijn vrij 

constant.  

Vlak voor de opening van de Jaap Edenbaan wordt er de laatste jaren een schaatsdag in Leeuwarden 

georganiseerd, zo ook dit jaar.  Op 14 oktober is een groep van 31 Poelsterren naar het hoge noorden 

afgereisd en heeft al lekker rondjes kunnen rijden, gevolgd door een smakelijke lunch. 

 

De aftrap van het schaatsseizoen was op 20 oktober en alle trainingsgroepen zijn weer fanatiek van 

start gegaan op de vernieuwde Jaap Edenbaan. Het ledental blijft redelijk constant.  

Helaas vond op de woensdagavond een trainerswissel plaats. Gelukkig kon het ontstane gat worden 

opgevuld en is de continuïteit ook voor het komend seizoen gewaarborgd.  

In het trainerscorps gaan voor het komend seizoen op de zondag- en dinsdagavond gaten vallen. Aan 

een oplossing voor de zondagavond wordt nog gewerkt. Verjonging blijft hier ook voor de verdere 

toekomst aandacht vragen.  

 

Op 23 maart zijn de clubkampioenschappen weer verreden, een feest voor jong en oud, wedstrijd- en  

recreatierijders en jeugdschaatsers. Het was wederom een groot succes, wel wat overschaduwd door 

slecht weer, maar een extra dweilronde van de ijsmeesters maakte veel goed. 

 

Ter afsluiting van het seizoen was er op 5 april een gezellige avond met bekers, medailles, sjoelbakken 

en niet te vergeten de strijd om de paaseitjes. 

 

Dat brengt ons weer bij de zomertraining, die weer volop in gang gezet is en is de cirkel van een mooi 

schaatsjaar weer rond.  
 

 

Jeugdschaatsen 

Dit seizoen hadden we weer een mooie groep kinderen (iets minder als vorig jaar) op het ijs op de 

zaterdagochtend, verdeeld over een aantal  schaatsgroepen. De begeleiders bezetting was ruim 

voldoende en onder hun enthousiaste begeleiding werd week in week uit het plezier van het schaatsen 

overgebracht op de kinderen. 

Voor de toekomst hebben we  zowel voor de coördinatie van het jeugdschaatsen als de begeleiding 

niettemin wel vers bloed nodig. 
 

Het is in november/december helaas niet gelukt om op de basisscholen in Amstelveen schaatsclinics te 

geven. Wij hopen dat dit het komende seizoen wel weer gaat lukken.  
 

Sinterklaas heeft wederom een bezoek gebracht aan de kinderen, we hebben de 11-stedentocht onder 

natte omstandigheden verreden maar dat mocht de pret niet drukken en alle kinderen mochten hun 

kruisje in ontvangst nemen. De kinderen hebben allemaal mee gedaan aan Schaatsen-Lopen-Schaatsen 

en ook het examen en de Rondjes achter de Jagermeesters zijn zeer goed verlopen. 

Aan het einde van het seizoen deden er ook een groot aantal kinderen mee aan de 

clubkampioenschappen. 
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Natuurijs  

We hebben dit jaar de pomp van de landijsbaan al aangezet op 4 december. Nogal vroeg, maar met 

redenen: Vorig jaar was de vorstperiode al midden december en we wilden de lekkages nog eens goed 

in beeld krijgen. 

Zondagochtend 6 december waren de effecten duidelijk: Forse lekkages aan (zuid)westzijde en 

noordzijde. 

Wandeling rondom de ijsbaan niet te doen zonder laarzen. De pers (o.a RTV NH)  pikte dit op en heeft 

er uitgebreid aandacht aan besteed. De pomp is half december weer uitgezet, naast de energie 

verspilling ook om de wateroverlast weer terug te dringen. Bovendien was de vorst in geen velden of 

wegen te zien. 

De vorst dook dan toch op in de eerste week van januari, en we hebben de pomp gauw weer aangezet, 

maar nu met een (feitelijk te) laag waterniveau. Insteek: dan maar wat minder kwaliteit, maar 

misschien toch even ijs voor de Amstelveners. En dat was een succes, er is twee dagen geschaatst; 

helaas natuurlijk zonder Koek-en-Zopie. 

Het is de gemeente niet ontgaan en we ontvingen een prijzend woord van de wethouder. 

Dat ondersteunt ons dan ook weer in de pogingen om de kwaliteit te verbeteren. Het gemeentebestuur 

heeft inmiddels aan de raad voorgelegd een verbeterbudget ter beschikking te stellen; hierover wordt 

gestemd in juni 2024. Hopelijk op tijd om het verbeteringsplan nog voor komende winter in uitvoering 

te brengen. 

De gemeente heeft ook laten weten dat de definitieve inrichting van het landijsbaanterrein onderdeel 

uitmaakt van de inrichtingsplannen NO Poeloever met overkapping A9. Realisatie verwacht 2028-

2029. 

In het najaar is een bijeenkomst gehouden van de natuurijscommissie met de meeste van de nieuw 

gediplomeerde ijsmeesters. De “nieuwelingen” hebben laten weten zich bij de commissie te willen 

voegen, de taakverdelingen moeten nog worden uitgewerkt. Knelpunt is wel hun beschikbaarheid 

overdag op werkdagen.  

 

Bosloop  

De evaluatie van de 52e  Bosloop op 10 april 2023, leverde grote bedenkingen op of de Bosloop nog 

wel levensvatbaar was. Veel extra werk en kosten  a.g.v. toenemende regelgeving, en een dalende 

trend in het aantal deelnemers. Daar bovenop nog jarenlange verstoringen door de werkzaamheden aan 

de A9. Het was de keuze: Opschalen naar een mega evenement of stoppen. Een mega evenement zou 

afbreuk doen aan onze insteek: Een laagdrempelige, gezellige, familie loop. 

Uiteindelijk heeft het bestuur besloten om te stoppen met deze traditie. 

 

Clubhuis  

Meldden we vorig jaar: “We kunnen nu wel spreken van een goede bezetting, voor sommigen zelfs 

een tikje teveel”, dan is de situatie nu wel anders. Beter Judo heeft een (tijdelijk?) mooi nieuw 

onderkomen gevonden, waar zij de toeloop van nieuwe leden wel konden verwerken en Wiebe Otten 

heeft zijn activiteiten met de WimHofMethode sessies helaas moeten staken. 

De bezetting aan het einde van het boekjaar is nu: GezondeLeefstijlAmstelveen, Rolski- cq 

wandelvereniging Amstelland, A.M.G. Personal training. 

De hoofdgebruikers blijven zeer betrokken bij de toekomst van Poelzicht en denken actief mee. 

Helaas is de voortgang niet zoals wij wensen, het A9 project duurt nog wel even en de gemeente heeft 

laten weten dat ze ons voorlopig (tot 2028-2029) geen helderheid kunnen geven. 

Er is met de hoofdgebruikers overlegd hoe we de komende onzekere periode toch redelijk kunnen 

doorkomen. En we houden de druk er op bij de gemeente. 

De toekomstproblematiek is vorig jaar besproken met de Poelster klankbordgroep, en die heeft 

voeding gegeven aan het beleid om te streven naar de inzet van Poelzicht als breder sport/activiteiten 

locatie voor Amstelveners, waarbij de Poelster het beheer bij voorkeur in andere handen legt. 
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Bestuurlijk 

Aan het begin van het verenigingsjaar moest Wim van de Klauw om gezondheidsredenen stoppen als 

voorzitter van onze vereniging. David Koekoek werd door de ledenvergadering benoemd als zijn 

opvolger.  Gedurende het jaar is Cees Jellema tussentijds als bestuurslid afgetreden. 

De afgelopen maanden is door het bestuur veel energie gestoken in het opvullen van het ontstane gat 

en in het vinden van opvolgers voor Jan Bolt (secretaris) en Sandra van Bijlert (lid JTC), die beiden 

gaan stoppen met hun functie. Tot nu toe zonder resultaat. 

 

 

Tenslotte 

Het bestuur dankt iedereen die in het afgelopen verenigingsjaar heeft meegewerkt aan de vele 

clubactiviteiten en -initiatieven. Maar we kunnen meer ondersteuning goed gebruiken! 

 

Mei 2024 

Namens het bestuur,  

Jan Bolt, secretaris 


